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Uttalelse: 

Hensikten med hele endringen av Akuttmedisinforskriften er å øke kompetansen på 

legevaktsnivå, og også å sikre at legevaktene i Norge bemannes . Akuttmedisinforskriften 

må derfor åpne for at spesialister i indremedisin og i anestesiologi også skal kunne gå 

selvstendige legevakter uten bakvakt - uten videre tilleggskrav som feks. 40 legevakter. 

 Luftambulansen bemannes av anestesileger , så hvorfor skulle de ikke kunne bemanne også 

en legevakt? 

Det er indremedisinerene i andrelinjetjenesten som må håndtere de pasientene som er for 

syke og for krevende for førstelinjetjenesten /legevaktene. Det er klart at disse ekspertene da 

også mestrer utfordringene på en legevakt. 

I de fleste europeiske land er det anestesileger og indremedisinere som er «nødlegene» 

nettop fordi de kan håndtere akutt sykdom. Slik er det feks. i Tyskland med Notarzt-

tjenesten. 

 Dersom man vil oppnå økt kompetanse på legevaktsnivå og også sikre at legevaktene i 

Norge bemannes må man åpne for at ikke bare allmennlegene , men at også andre høyt 

kvalifiserte legegrupper inkluderes i forskriften. 

  

Hilsen fra Bjarte Nore 

Overlege på Bergen Legevakt 

Spesialist i Indremedisin og Lungemedisin 
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